
 

Podpisy overovateľov:  

 Zápisnica OZ 31.3.2025 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 31.3.2025 o 18:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková, p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. 

Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka  

 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

 

Program OZ 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 
5. Správa zo zasadnutia finančnej komisie 
6. Správa zo zasadnutia stavebnej komisie 

7. Zámena pozemkov v k.ú. Poriadie 
8. Oprava kúrenia v KD Vaďovce 
9. I. zmena rozpočtu v roku 2025 
10. Rôzne 

K bodu č. 1 

Starostka obce v úvode zasadnutia obecného zastupiteľstva privítala všetkých prítomných. 
Skonštatovala, že je z rokovania vyhotovovaný zvukový záznam a oznámila, že nie je prítomná p. 
hlavná kontrolórka, ktorá sa zo zdravotných dôvodov z neúčasti ospravedlnila a zástupkyňa starostky 
p. Janka Masárová príde na rokovanie trošku neskôr z pracovných dôvodov.  

K bodu č. 2  

Starostka obce pokračovala určením zapisovateľky p. Ing. Niny Masárovej a za overovateľov navrhla 
p. Janku Masárovú a p. Rudolfa Škriečku.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

K bodu č. 3 

Starostka obce povedala, že poslancom poslala program rokovania v pozvánke a chce sa opýtať, či 
môžu pokračovať podľa daných bodov. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 4 

Starostka obce povedala, že by rada vykonala kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho 
zastupiteľstva namiesto neprítomnej p. HK. Povedala, že okrem procedurálnych uznesení ako určenie 
zapisovateľky, overovateľov a schválenie programu, poslanci zobrali na vedomie správu z finančnej 



Zápisnica OZ Vaďovce          
           Strana 2 z 8 

Podpisy overovateľov:      

komisie, schválil sa podpis zmluvy s PPA na rekonštrukciu chodníka pri ceste vo Vaďovciach, 
schválilo sa zverejnenie zámeru výmeny pozemkov, ďalej schválili návrh na priznanie kontroly hlavnej 
kontrolórke obce podľa žiadosti občana, schválili žiadosť ZŠ a MŠ Vaďovce na pridelenie financií na 
karneval v sume 150€ a sumu 100€ na brigádu ku dňu Zeme. Skonštatovala, že karneval bol už 
vykonaný a brigáda bude v apríli. Ďalej schválili znenie kroniky obce a použitie rezervného fondu vo 
výške 1 060,56€ na úhradu faktúry výmeny plynových spotrebičov v kanceláriách obecného úradu. 
Povedala, že všetky uznesenia boli splnené a poprosila ich, aby prijali uznesenie a zobrali na vedomie 
túto kontrolu uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu č. 5 

Starostka obce povedala, že ako ďalším bodom je správa zo zasadnutia FK a požiadala o slovo 
predsedníčku p. Mgr. Danielu Kontinovú.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa komisia zišla 17.3.2025, kde boli prítomní všetci členovia 
FK a aj p. starostka s účtovníčkou obce. V prvom bode rokovania pani starostka informovala o 
požiadavke Poľovného združenia Vaďovce, ktorí žiadajú od obce dlažbu ktorá je uskladnená vo dvore 
za obecným úradom a je už neupotrebiteľná pre obec. Dlažbu plánujú použiť okolo chaty v časti Nezo.  
Komisia odporúča darovať dlažbu poľovnému združeniu. 
Finančná komisia sa ďalej zaoberala predloženou cenovou ponukou od firmy Reprogas s.r.o. v sume 
852,46 €. Po krátkej diskusii sa prítomní dohodli, že je potrebná podrobnejšia ponuka, nakoľko z tejto 
nie je známe, o čo konkrétne ide. Taktiež je na porovnanie potrebná ďalšia cenová ponuka.  
V ďalšom bode sa prítomní zaoberali návrhom na I. zmenu rozpočtu na rok 2025, ktorý bol predložený 
členom FK v predošlých dňoch. Účtovníčka OcÚ p. Hrušová  spolu s prítomnými   prešli celý návrh 
rozpočtu a vysvetľovali si jednotlivé položky rozpočtu, ktoré sú navrhnuté na zmenu. 
Po náročnej a dlhej diskusii, sa nakoniec poslanci vrátili k pôvodnému rozpočtu, ktorá bol schválený 
na rok 2025 a v hlavných položkách rozpočtu neurobili žiadne zmeny, takže hospodársky výsledok je 
stále 2,72 €. 
V bode rôzne informovala pani starostka o žiadostiach na kúpu obecných pozemkov v lokalite Dubník. 
Ide o žiadosť pani Podoliako, pani Húskovej, pána Tuku a žiadosť Nemocnice Myjava o vysporiadanie 
pozemku pod ich chatami. 
Povedala, že sa následne zišli opäť členovia FK na pracovnej porade, na ktorej boli prítomní všetci 
poslanci. Predsedníčka finančnej komisie  privítala všetkých prítomných poslancov a informovala ich o  
dôvodoch zvolania pracovnej porady. 
Hlavým bodom porady boli informácie ohľadom rekonštrukcie chodníka v našej obci.  Predsedníčka v 
krátkosti zhodnotila zasadnutie FK zo dňa 17.3.2025 a tým nadviazala na návrh I. zmeny rozpočtu na 
rok 2025. Keďže samotný nenávratný finančný príspevok je v sume 23 107,74€, spoluúčasť obce je 
minimálne 5%, je aj tak podľa predbežného rozpočtu potrebné zvyšné práce dofinancovať z 
rezervného fondu obce a taktiež tieto položky zahrnúť do rozpočtu obce, konkrétne do návrhu prvej 
zmeny. Prítomní diskutovali o cenovej ponuke na rekonštrukciu chodníka, o potrebnom verejnom 
obstarávaní a predovšetkým o možnostiach financovania. Predsedníčka komisie ich oboznámila o 
stave RF, o predbežných možných výdavkoch potrebných k použitiu  a vykrytiu rozpočtu obce 
a taktiež o sume z rezervného fondu, ktorá bude potrebná na dofinancovanie rekonštrukcie chodníka. 
Po dlhšej a náročnej diskusii sa prítomní poslanci zhodli, že sa bude rekonštrukcia realizovať a 
potrebné dofinancovanie je na základe rozpočtu obce možné realizovať s prostriedkov rezervného 
fondu obce. Prítomní poslanci poverili predsedníčku FK, aby informovala ekonómku obce o záveroch 
diskusie a spoločne zapracovali návrhy do I. zmeny rozpočtu. Ide o tieto návrhy zmien: 
K zmene rozpočtu by malo prísť v príjmových položkách: 
- kapitálové príjmy – 23 107,74 €  dotácia na chodník 
- príjmové finančné operácie -  prevod prostriedkov z rezervného fondu obce  - 52 000 €.     
Príjmové finančné operácie sa po návrhu zapracovania do I. zmeny rozpočtu zvýšia zo sumy  
42 877,41€ na sumu 77 937,97 €. 
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Na základe toho prišlo aj k zmene vo výdavkovej časti rozpočtu.  
Kapitálové výdavky na rekonštrukciu školského bytu sa ponížia o 18 000 € a kapitálové výdavky na 
chodník sa zvýšia na sumu 75 107,00 €. 
Kapitálové výdavky sa vo výdavkoch verejnej správy zvýšia zo sumy 23 180 € na sumu 81 347,56 €. 
Rozpočtové výdavky spolu sa zvýšia zo sumy 652 117,01€ na sumu 710 284,57 €. 
Rozpočtové príjmy  spolu sa zvýšia  zo sumy 652 119,73€ na sumu 710 287,29 €. 
Po I. zmene rozpočtu neprišlo k zmene celkového výsledku hospodárenia, suma zostáva 2,72€. 
FK odporučila po zapracovaní zmien do I. návrhu rozpočtu na rok 2025 predložiť poslancom na OZ a 
návrh schváliť. Taktiež odporúča začať s potrebnými úkonmi súvisiacimi s rekonštrukciou chodníka a 
potrebným verejným obstarávaním. 
 
Starostka obce poďakovala za správu z FK a navrhla ju zobrať na vedomie.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 6 

Starostka obce povedala, že ako ďalšia je správa zo stretnutia stavebnej komisie a dala slovo 
predsedovi p. Rudolfovi Škriečkovi.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že sa SK stretla dňa 20.2.2025 a prítomní boli Škriečka, Stančík, Bača, 
Benian, Dinga a starostka obce s prizvaným p. Kopincom.  
1. V prvom bode rokovania komisia dala slovo pánovi Mirovi Kopincovi, ktorý sa vyjadril k plánovanej 
rekonštrukcii chodníka popri hlavnej štátnej ceste III/5818. Ide o úsek A, od Kubrických po pána 
Matušoviča. Prítomní debatovali o druhoch prác, a to hlavne o skladbe nových podkladových vrstiev 
pod telesom chodníka, nakoľko vzorový rozpočet obsahuje ako prvotný podklad zo štrkodrviny, ktorá 
nie vždy môže byť súdržná a taktiež úprave vjazdov do dvorov občanov dotknutých touto 
rekonštrukciou. Tu sa komisia uzhodla na nasledovnom: - Ak bude podkladová vrstva začínať na 
hline, uloží sa ako prvá geotextília a na ňu nasledovné vrstvy 15cm makadam 32/63,10-12cm 
makadam 16/32, 5cm štrk 4/8 a na to 6cm dlažba. Tento variant bude aj predmetom aktualizácie 
cenových ponúk.  
- Ak bude podkladová vrstva, ktorá po odstránení asfaltu a betónu bude presypaná kamenným 
podkladom z budovania pôvodnej štátnej cesty, začne sa na nej frakciou, ktorú bude možné spracovať 
podľa skladby v predchádzajúcom odstavci.  
- Realizácia nájazdov po dohode s realizátorom rekonštrukcie chodníka. Nacenit' sa dá variant s 
prechodovými obrubníkmi podľa vzorového rozpočtu. To znamená 9x pravý prechodový, 9x ľavý 
prechodový a 45 x nájazdový obrubník. Ďalej sa komisia uzhodla na podbetónovaní týchto nájazdov 
spolu s karirohožou 150 x150 x 6, čomu zodpovedá plocha cca 70m2 betónu v hrúbke cca10cm, čo je 
približne 7m3 betónu a 10 kusov karisietí 150/150/6. Tieto doplnenia takisto aktualizovať v ponukách.         
2. V druhom bode rokovania komisia debatovala o dávnejšie spomínanej rekonštrukcii zábradlia a 
bočnej časti mostovky mostíka pri vstupe do školy. Treba upresniť rozsah prác, ktoré majú byť 
predmetom dodávky a dať' naceniť danú opravu. Ďalej členovia debatovali o probléme so septikom v 
škole. SK odporúča otvoriť septik, overiť priechodnosť od revíznej šachty smerom k septiku a 
následne ďalšie kroky k spriechodneniu až z vnútra školy.  
3. K váhe na zberný dvor, SK odporúča váhu s väčšou ložnou plochou, aktualizovať ponuky.  
4. Stojisko zberu odpadu pri Oxymate zrušiť resp. premiestniť. Opýtať sa bytovkárov, či by nemali 
záujem o zbudovanie niečoho podobného ako stojiska namiesto súčasného stavu.  
5. SK odporúča aktualizovať cenovú ponuku na prerobenie/dorobenie dvojokruhových bŕzd k 
súčasným jednookruhovým brzdám na obecnom traktore Zetor Major 80, so zámerom sfunkčnenia a 
používania obecnej vlečky obecným traktorom.  
6. Časti fasády obecných nájomných bytov sú popukané a odskočené. Nájsť firmu na opravu týchto 
poškodení, dohodnúť rozsah prác a následne naceniť. Výdaje by sa kryli z fondu opráv nájomných 
bytov.  
7. SK odporúča obecnému úradu preveriť' resp. prezistiť v ubytovacom poriadku nájomných bytov 
resp. v nájomných zmluvách vzťah k prerábkam a rekonštrukciám obecného nájomného bytu resp. 
obecného majetku.  
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8. V tomto bode pani starostka odovzdala komisii žiadosti o zámeny pozemkov (p. Milan Stančík so 
žiadosťou o zámenu pozemkov so SPF a nutným súhlasom obce), ďalej kúpa pozemku (pani 
Podoliako na Dubníku) a kúpou pozemku (pani Húsková na Dubníku). SK odporúča obhliadky 
k predmetným žiadostiam a pozemkom. Po týchto zaujme stanovisko.  
9. V poslednom bode sa komisia venovala žiadosti pána Michala Sokola o zámenu pozemkov v k.ú. 
Vaďovce. Komisia nezaujala žiadne konkrétne stanovisko.  
 
P. Rudolf Škriečka povedal, že na ďalšom stretnutí SK bol prítomný on, p. Dinga, p. Kontinová. 
Stretnutie bolo realizované na základe žiadostí o kúpu pozemkov vo vlastníctve obce, ktoré boli 
predložené a vyplynuli z poslednej SK.  
1. Prvá obhliadka bola na Dubníku na žiadosť p. Húskovej. Tu komisia len zopakovala stanovisko 
z pred dvoch rokov, a to znamená, že by mala naznačiť hranicu vytvorenej cesty, aby bola 
komunikácia vždy prístupná. Verejná a nie súkromná.  
Po komisii sa predseda stavebnej komisie spojil s p. Húskom a dohodli sa na danom postupe.  
2. Ďalšou obhliadkou v časti Dubník bola obhliadka pozemku, o ktorý si podala žiadosť pani 
Podoliako. Predmetný pozemok sa nachádza naproti jej nehnuteľnosti, cez cestu k vodnej nádrži 
Dubník. Pozemok by mal slúžiť na vybudovanie terasy. Komisia neodporúča predať tento pozemok 
a hlavnými dôvodmi bolo to, že terasa by vznikla v časti, kde často parkujú autá návštevníkov Dubníka 
a tak isto aj rybárske združenie. 
3. Posledná obhliadka sa týkala žiadosti p. Stančíka, ktorý od obce vyjadruje jeho zámer zámennej 
zmluvy s SPF, že o predmetný pozemok vo vlastníctve SPF nemá záujem. Prítomní na komisii oslovili 
dotknutých susedov, aby sa vyjadrili k zámeru žiadateľa. Jeden zo susedov, p. Sadloň, o zámere 
žiadateľa vedel a nemal zásadnú pripomienku a druhý sused, p. Oleš, nebol zastihnutý doma, ale na 
druhý deň kontaktoval SK a doplnil svoje stanovisko, v ktorom vyjadril svoje obavy vzhľadom na to, 
ako je jeho pozemok situovaný na predmetnej parcele, či je zámer žiadateľa vôbec realizovateľný 
prihliadnuc na všetky zákonné nároky pre prejazdovú cestu k zamýšľaným novým nehnuteľnostiam. 
Stanovisko p. Petra Oleša bude predložené obecnému úradu v písomnej forme. V tomto prípade SK 
požiadala o súčinnosť so stavebným úradom, že či má predmetná zámena vôbec zmysel 
k plánovanému zámeru žiadateľa.  
 
Starostka obce poďakovala za správy zo SK a navrhla ich zobrať na vedomie.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka obce poďakovala za hlasovanie a opýtala sa poslancov, či im má spomínané písomné 
stanovisko od p. Oleša prečítať.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či je dlhé.  
Starostka obce povedala, že je dlhé a podstatou je, že sú zásadne proti.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že či sú tam aspoň nejaké zásadné body, ktoré by mohli „vypichnúť“, 
nech to majú zachytené a opýtal sa, či to p. starostka čítala.  
Starostka obce povedala, že to samozrejme čítala. 
P. Rudolf Škriečka povedal, že komunikoval potom s p. Húskom, ktorý hovoril s geodetom p. 
Bunčiakom a tá zmena, ktorú by oni potrebovali zaviesť do toho geometrického plánu by bola drahšia, 
ako cena samotného pozemku. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že o cene pozemku ešte nehovorili.  
Starostka obce povedala, že ona p. Húskovi povedala to, čo povedal p. Dinga, že pre neho to nemôže 
byť predsa problém, aby to dal vypracovať.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že keby sa aj bavil s p. Bunčiakom, s ktorým sa bavili ohľadom pozemku 
pre p. Podoliako, tak vie, ako poslanci pri tom bojovali za ten zelený pás a taktiež vie, aké dobré je si 
nechať tieto voľné miesta, že je to prístup a je to cesta, ktorá by mala ostať verejná.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že nemôžeme hovoriť o verejnej ceste.  
Prítomní diskutovali a starostka obce povedala, že o tom môžu ešte rokovať a že p. Húskovi povie, že 
na geometrickom pláne poslanci trvajú.  
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K bodu č. 7 

Starostka obce povedala, že ďalším bodom programu je zámena pozemkov vo vlastníctve obce 
a pozemkov vo vlastníctve p. Klimeka tak, ako to už bolo schválené pri zámere. Starostka obce 
navrhla uznesenie pre výmenu pozemkov: 
Obecné zastupiteľstvo vo Vaďovciach schvaľuje zámeru výmeny pozemkov nasledovne: 
 
Predmetom výmeny bude  pozemok reg. C-KN a to: parc.č. 7258/2 v k.ú. Poriadie, vedený ako  trvalý 
trávnatý pozemok o výmere  666  m2, vo vlastníctve obce Vaďovce v 1/1 
za pozemky: 
Pozemok reg. C parc.č. 7220/1, vedený ako trvalý trávnatý porast o výmere 408 m2 v k.ú. 
Poriadie 
Pozemok reg. E parc.č.7221 ,vedený ako orná pôda o výmere 273 m2 v k.ú. Poriadie 
Pozemok reg. C parc.č. 7222, vedený ako orná pôda o výmere 317 m2 v k.ú. Poriadie, 
 
ktoré sú vo vlastníctve Dušana Klimeka bytom Poriadie 265 v 1/1 
 
Pozemok č. 7258/2 v k.ú. Poriadie, ktorý je vo vlastníctve Obce Vaďovce bol vytvorený na základe 
geometrického plánu č. 43600913-141/2024 vyhotoveného: Ing. Richard Bunčiak  IČO: 43600913  zo 
dňa  11.9.2024, úradne overeného Okresným úradom  Myjava,  katastrálnym odborom, dňa 26.9.2024  
pod G1-412/2024.  
       
Účel: pozemok vo vlastníctve obce Vaďovce tvorí vstup do rodinného domu  Poriadie 265     
Osobitný zreteľ: spočíva v tom, že pozemok bude slúžiť   budúcemu vlastníkovi ako vchod do jeho 
rodinného domu Poriadie 265. 
Všeobecná hodnota prevádzaného majetku bola stanovená na základe Znaleckého posudku č. 
4/2025, vyhotoveným Ing. Evou Gregušovou, znalkyňou odbor stavebníctvo, odhad hodnoty 
nehnuteľností, ktorým bola stanovená všeobecná hodnota pozemkov pre účel zámeny pozemkov. 
Pri rozhodovaní o výmene pozemkov boli  prehodnotené všeobecné zákonné povinnosti hospodárenia  
s majetkom obce a verejné záujmy. 
Zámer výmeny pozemkov bol zverejnený dňa 12.2.2025 na  úradnej tabuli obce a  na web stránke 
obce 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 8 

Starostka obce povedala, že ďalej by mali rokovať o oprave kúrenia v KD Vaďovce. Povedala, že dala 
vyhotoviť firme Reprogas taký cenový rozpočet, ktorý im aj poslala.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že na FK mali len prvú stranu CP a žiadali o doplnenie. 
V materiáloch na OZ už ju mali celú.  
Starostka obce sa opýtala, či sa o tom poslanci bavili a či by zobrali túto CP. 
P. Jaroslav Bača povedal, že by mali mať ešte nejaké CP. Povedal, že aby neboli napádaní s tým, že 
si vyberajú len z jednej CP.  
Starostka obce povedala, že ju nemá ani tak komu dať vypracovať.  
P. Miroslav Stančík spomenul jednu firmu, ktorú môže osloviť a požiadať o CP.  
Prítomní o oprave kúrenia diskutovali a po diskusii dala starostka hlasovať za uznesenie, že OZ žiada 
predložiť ďalšie CP na opravu kúrenia v KD Vaďovce.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
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Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 9 

Starostka obce povedala, že v bode 9 by sa mali zaoberať schválením I. zmeny rozpočtu obce na rok 
2025. Starostka obce sa opýtala predsedníčky FK p. Mgr. Kontinovej, či k tomu chce niečo ešte dodať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa chcela niečo spýtať p. HK. 
Starostka obce povedala, že p. HK k tomu povedala tak, že podľa nejakého nariadenia sa môže 
schváliť zmena rozpočtu aj bez jej stanoviska, ale potom povedala, že na budúcom zasadnutí OZ im 
dá všetky stanoviská, ktoré majú mať a ešte im ich nedala. Povedala, že je tam zmena, ale 
hospodárky výsledok sa nemení, takže teoreticky by to mohli schváliť aj bez stanoviska HK. Opýtala 
sa účtovníčky obce, či bude stanovisko potrebovať pre audítorku.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že majú novú audítorku a nevie, aké bude mať požiadavky.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa vlastne po FK vrátili k pôvodnému návrhu zmeny rozpočtu 
a po druhej pracovnej porade tam zapracovávali použitie tých finančných prostriedkov vo výške 52 tis. 
z RF na chodník. Povedala, že je tam zapracovaná tá suma dotácie, ale nevie, či tam účtovníčka 
neupraví rovno celú tú presnú sumu dotácie a zo ZŠ zobrali 18 tis. a nechali 2 tis. €.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že do zmeny vloží presnú sumu dotácie.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že keď prekontrolovala hlavné položky rozpočtu, ktoré sa vlastne 
zverejňujú, tak sa zmení suma 633 - materiál. Povedala, že I. zmena bude spočívať aj v tomto, že sa 
zmení suma za materiál.  
P. Mgr. Daniela Kontinová ďalej diskutovala s účtovníčkou obce Ing. Alenou Hrušovou.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že vypíše hlavné položky v rozpočte, aby bolo viditeľné, ako sa 
menia a poskytne to pre FK.  
Starostka po diskusii navrhla schváliť I. zmenu rozpočtu obce Vaďovce na rok 2025.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
 
 

K bodu č. 10 

Starostka obce sa opýtala poslancov, či má niekto niečo do bodu rôzne. 
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala na strom na máj. Povedala, že ten od bytoviek už nie je dobrý. 
Starostka obce sa opýtala, keby zohnala strom, či by boli hasiči ochotní ho doviesť.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že áno. 
Prítomní o strome na máj diskutovali.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal na odpoveď od železničiarov ohľadom mostu, či sa vyjadrili.  
Starostka obce povedala, že sa jej nevyjadril ten pán, ktorý tu bol ale povedala, že jej dnes však 
napísal, že by mala kontaktovať nejaké dva úrady v rámci republiky, ktoré by vedeli posúdiť tú statiku, 
ale určite nie zadarmo.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že je dôležité v prvom bode rozhodnúť, čie to je, či je to na našich 
pleciach alebo nie, a potom rozhodnúť, či to máme platiť my a podobne.  
Starostka obce povedala, že stav je taký, že podľa nejakej koncepcie, ktorú spracováva ministerstvo 
dopravy alebo správa ciest, všetky inžinierske stavby, ktoré sú postavené na miestnych 
komunikáciách obce, patria obci. Podľa tej koncepcie. Povedala, že im dôvodila, že je to inžinierka 
stavba, ktorá sa postavila v rámci železnice. Že jej ešte povedal p. Milan Gajdoš, že niekedy v 90. 
rokoch sa ten most dal družstvu, lenže družstvo už zaniklo, takže ani tam sa nepohnú. Povedala, že 
sú to také veci, že asi to pripadne len tej obci, lenže žiadna obec na to nemá peniaze.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že by sa na tom mali podieľať aj tí, ktorí most využívajú.  
Starostka povedala, že mala jednanie s predsedom družstva z Podolia s p. Ing. Gúčikom a p. 
Branislavom Dugom, a že jednali s tým pánom z železníc a že o tom ešte budú spolu rokovať. 
Predseda družstva z Podolia povedal, že na opravu mosta dá peniaze, aj materiál a budú sa snažiť, 
aby aj to zábradlie nebolo v takom stave.  
Ďalej o tom prítomní diskutovali.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal na stanovisko cestárov ohľadom mostíka pri Kubrických, keďže sa im 
blíži rekonštrukcia chodníka.  
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Starostka obce povedala, že dali stanovisko, že nemajú v pláne rekonštrukciu toho mostíka na tento 
rok a že možno to opravia na budúci rok.   
P. Rudolf Škriečka navrhoval, ako by sa dal mostík opraviť svojpomocne.  
Starostka sa opýtala poslancov, koho by navrhovali na opravu fasády bytoviek.  
P. Michal Držík navrhol p. Timoteja Baniana.  
Starostka obce povedala p. Škriečkovi, že je to člen jeho komisie, nech to s ním preberie, nech sa tam 
ide pozrieť v prvom rade, či by to bolo možné opraviť.  
P. Rudolf Škriečka hovoril ohľadom vzťahu úradu k tým bytom, že sa to odovzdáva, preberá sa to a je 
tam nejaký pohyb toho, a že v podstate nemajú informáciu o tom, aké sú prerábky v tom byte.  
Starostka obce povedala, že nie, že oni tam nejaké veľké prerábky nerobia, ale že to môžu 
skontrolovať.  
P. Jaroslav Bača povedal, že si myslí, že ak si niekto vymení kuchynskú linku, tak je to veľká 
prerábka.  
Starostka obce povedala, že si myslí, ak niekto vymení linku a je lepšia, tak by im to nemuselo vadiť 
s tým, že keď bude odchádzať, buď ju tam nechá alebo tam dá tú pôvodnú, čiže uvedie byt do 
pôvodného stavu.  
P. Jaroslav Bača povedal, že by to malo byť nejakým spôsobom podchytené.  
Starostka obce povedala, že zmeny musí nájomník hlásiť, a pri odchode z bytu musí byť byt 
v pôvodnom stave, že je to v nájomnej zmluve.  
Prítomní o nájomných bytoch diskutovali.  
P. Rudolf Škriečka navrhol kontrolu bytov a obsahu nájomných zmlúv.  
Starostka obce súhlasila.  
P. Jaroslav Bača povedal, že by rád pochválil rýchly vývoz kontajneru na papier. Povedal, že takto si 
to predstavuje, že ako chodia zamestnanci po obci, vidia, že je plný kontajner a tak ho vyvezú. 
Povedal, že si myslí, že takto by to malo fungovať, promptne zareagovať a nie je to nič také strašné.  
Ďalej p. Jaroslav Bača podotkol, že minule prišiel oznam o odstávke vody, že bude odstávka od 8:30 
a oznam prišiel o 8:37, že ako sa potom majú občania zariadiť.  
Starostka obce povedala, že nám niekedy dajú vodári neskoro o odstávke vedieť.  
P. Jaroslav Bača sa ďalej opýtal na stojisko pri Oxymate.  
Starostka obce povedala, že čaká, kým jej poslanci povedia, kto to zaplatí.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že oni majú pri bytovkách kontajnery na papier a prijali by aj na iné druhy 
odpadu.  
Starostka obce povedala, že je stojisko potrebné kompletne rozobrať, lebo ak sa tam nechá dlažba, 
budú to ľudia naďalej využívať na odkladanie odpadu.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by na začiatok stačilo odtiaľ doviesť kontajnery a uvidíme, či 
tam ľudia budú naďalej nosiť odpad.  
Poslanci o stojisku diskutovali a zhodli sa, aby sa najprv odstránili kontajnery zo stojiska a oplotenie 
stojiska. Taktiež rozhodli dať kontajnery k bytovým domom.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že sa aj na SK bavili ohľadom dvora za obecným úradom, že keď sa 
odtiaľ odprace dlažba, ktorá pôjde poľovníkom, tak tam začať postupne robiť poriadok, aby bol 
priestor pre traktor a postupne odpratať recyklovateľný odpad ako elektro odpad a gumy,  a dať ho na 
zberný dvor.  
Starostka obce povedala, že to sa nesmie dať na ZD lebo máme povolenie len na určité druhy 
odpadu. Povedala, že by tam nemali byť ani kovy, ani pneumatiky a elektro odpad by mal byť 
zatvorený. 
P. Rudolf Škriečka sa opýtal, či už neuplynula tá ochranná doba. 
Starostka obce povedala, že uplynula aj doba povolenia a minulý rok vybavila povolenie na ďalších 10 
rokov fungovania ZD, ale že sú tam len určité druhy odpadu, ktoré tam môžeme skladovať.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že keby to mal porovnať s vedľajšou obcou, tak oni nemajú ZD a majú to 
tam v kontajneroch.  
Starostka obce povedala, že by sa to nemalo. Povedala, že pneumatiky nie sú komunálny odpad a je 
to odpad, ktorý odovzdávame zazmluvnenému pneuservisu, ktorý ďalej nakladá s týmto odpadom. 
K rokovaniu sa pripojila p. Janka Masárová.   
P. Rudolf Škriečka povedal, že ako ďalšiu vec budú musieť zásadne robiť rekonštrukciu odpadu zo 
septiku, čo je za úradom. Povedal, že už to dvakrát skolabovalo, zlyhalo.  
Starostka obce povedala, že už je to prerazené.  
P. Rudolf Škriečka sa opýtal, či už sa to nebude opakovať.  
Starostka obce odpovedala, že nevie. Povedala, že ak tam nahádžu vložky a iný odpad, tak sa to 
môže zopakovať. Povedala, že je tam ten problém taký, že tá rúra ide trošku mierne hore a keď sa to 



Zápisnica OZ Vaďovce          
           Strana 8 z 8 

Podpisy overovateľov:      

tam nakopí, tak sa to upchá. Povedala, že aj teraz, čo bude akcia, dala im príkaz, že sa tam nesmú 
vhadzovať jednorazové utierky na ruky a dajú tam na ruky vždy uterák. 
P. Jaroslav Bača sa opýtal starostky, či by mohla zistiť, čo by to obnášalo, ak by sa poslanci rozhodli 
to zrekonštruovať.  
Starostka obce povedala, že by sa to muselo rozbiť, ale nevie, či je to zakrivenie pod budovou alebo 
pod dvorom.  
Poslanci sa po diskusii zhodli, že by sa na to mohol prísť pozrieť ten pán, ktorý to opravoval a že by 
skúsil odhadnúť cenu, čo by stálo opravenie septiku.  
Starostka obce navrhla ukončiť zasadnutie a ďalej diskutovať ohľadom rekonštrukcie chodníka. 
Povedala, že mali komisiu a požadovali ešte pri projekte určité vylepšenia. Povedala, že dnes volala 
s pánom projektantom Hartmanom a povedal, že on teraz robí za 7 miliónov € cyklochodníky, čiže on 
nemá čas tie veci urobiť, ale povedal, že v stavebnom denníku sa to bežne robí, že sa spraví zápis, že 
investor si praje toto a toto, a že na základe toho zápisu v denníku je to v poriadku.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že všetky tie veci išli z určitej postupnosti, ako to išlo. Povedal, že po 40 
minútovom rozhovore s pani rozpočtárkou dospeli k záveru, že podľa prvého rozpočtu je rekonštrukcia 
nerealizovateľná, že tam chýbali položky. Je pravda, že sa do toho ponorili možno hlbšie tým, ako 
nadstavili tú skladbu, ale to už je len o materiáli, ktorý sa použije. Povedal, že chýbala prídlažba, 
obrubník a to sú veci, ktoré tam vôbec neboli. Povedal, že nevie, ako by sa to realizovalo podľa toho 
pôvodného rozpočtu a že to bola len dobrá vôľa a iniciatíva stavebnej komisie prijať nejaké spoločné 
riešenie, čo sa tam má udiať.  
Starostka obce povedala, že dobre, že s tým súhlasí, aby sa tam tie zmeny vykonali, nakoľko to 
vylepší kvalitu chodníka.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že tie odstavce, ktoré p. Škriečka neprečítal v zápisnici zo SK, boli 
odstavce, kde sa definovala nová štruktúra tých podkladových vrstiev, a boli to veci podobné ako 
stavebný denník a bude obsahovať to, že investor do niečoho zasiahol, čo chcel mať inak.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že sú to také veci, že už by to malo byť v tej dokumentácii. 
P. Jaroslav Bača povedal, že to je presne to, čo chcú. Nech si spravia kľudne aj tri sedenia, zavolajú 
sa ľudia, ktorí tomu rozumejú, stavebná komisia a dajú to dohromady a potom s tým niekam pôjdu.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že on nie je stavebník a on len chcel, aby zadanie mali všetci rovnaké 
a chce, aby boli stotožnení s tým, čo budú hovoriť ľuďom, že sa tam ide robiť, čo má potencionálny 
realizátor pred sebou, čo ho čaká, chcel alternatívne ponuky a on chcel na to len taký všeobecný 
pohľad, ktorý bude spoločný pre všetkých, aby sa vyhli akýmkoľvek nedorozumeniam, rozdielnostiam 
a všetkým problémom a to hlavne vtedy, keď je súčasťou dotácia a preto to všetko robil.  
P. starostka obce povedala, že dobre, že ho za to chváli.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či je už začaté verejné obstarávanie.  
Starostka obce odpovedala, že zatiaľ nie, že po doriešení pár vecí by chcela tento týždeň verejné 
obstarávanie zahájiť.  
Prítomní ohľadom realizácie rekonštrukcie chodníka diskutovali.  
 
Starostka poďakovala za diskusiu, popriala prítomným peknú Veľkú noc a ukončila rokovanie OZ.  
 
 
 
 
Starostka obce     : p. Alžbeta Tuková 
Overovateľ     : p. Janka Masárová, p. Rudolf Škriečka  
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce  


